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Jaume Soler, l'alcalde d'Arbúcies, el va 
qualificar en un ple de ser un professio
nal indigne \ va dir que tenia proves per 
argumentar-ho. L'atac de Soler era la 
cuminació d'un dels molts enfronta
ments entre la CUPA —el grup al go

vern—i CiU —à l'oposició— a l'Ajunta
ment d'Arbúcies. Jordi Azorín no s'ho 
va pensar dues vegades i va interposar 
una demanda contra Soler, de qui asse
gura que no li fa res utilitzar qualsevol 
argument que serveixi per desprestigiar 

el contrari. Azorín, que té un despatx a 
Arbúcies i que és arquitecte municipal 
a Breda i Viladrau, és regidor de CiU des 
de les passades eleccions municipals. 
És el responsable local del partit en te
mes d'urbanisme. 

«Ala CUPA se li 
acaben les idees» 
Per Jordi Azorín, de CiU d'Arbúcies, 
Soler actua com ei líder d'una secta 

PERE GARRIGA Arbúcies 

—L'alcalde d'Arbúcies ha afir
mat que té proves que vostè és 
un professional indigne. Què en 
pensa, d'això? 

—Jaume Soler no entén que 
això que ell anomena proves 
són precisament les de la in
competència en la gestió muni
cipal de l'Ajuntament que ell go
verna. 

—Vostès han interposat una 
demanda i no una querella, per 
què? 

—Això és ben senzill, la nos
tra pretensió és que Soler recti
fiqui les seves paraules que, dit 
sigui de passada, ja les han re
but altres vilatans en repetides 
ocasions. No pretenem que vagi 
a la presó. Aquest no és el nos
tre çstil, encara que si el seu, ja 
que ens han posat dues quere
lles per autèntiques minúcies, i 
per una querella sí que pots 
anar a la presó. 

—Què en pensa, del fet que 
Joan Anton Díez, el vostre cap 
de llista, hagi guanyat la querella 
interposada contra ell? 

—Això ja ho va explicar el ma
teix Jaume Soler en unes decla
racions a aquest diari, dient que 
un.dels objectius de la querella 
era de guanyar unes eleccions i 
que això ja s'havia acomplert. 
Era l'últim i desesperat intent de 
guanyar-les. Veient que ja les 
tenien perdudes van confondre 
l'opinió pública amb difama
cions contra el nostre cap de 
llista. En Díez no haurà d'anar a 
la presó ni pagar els cinc milions 
que li demanaven; de tot allò 
només ens queda un trist sabor 
a demagògia. 

—Per què han tardat tant a po
sar aquesta demanda, si ja varen 
anunciar-ho just després de les 
declaracions de l'alcalde? 

—El tema l'ha portat un espe
cialista jurídic, que ha fet dife

rents gestions per preparar-la 
bé. No es tracta d'estratègia po
lítica. El que està clar és que en 
un poble de l'envergadura del 
nostre els que ostenten el poder 
no poden fer-lo servir com a 
arma ofensiva contra els ciuta
dans. Nosaltres, durant aquesta 
legislatura, ho volem deixar 
molt clar i per això exigirem un 
altre comportament. 

—Creu que es tracta d'una 
qüestió política? 

—Evidentment, i des del co
mençament de la legislatura es
tem a l'Ajuntament denunciant 
la nefasta política urbanística 
que practica l'equip de govern, 
basada en el negoci i la pressió, 
i no en la recerca de qualitat de 
vida i de justícia distributiva, 
que són els paràmetres que avui 
imperen en aquesta matèria. 

—Aquest tema ha sortit molt 
en els darrers plens municipals... 

—Sí, el que passa és que dir 
això a Jaume Soler és un pecat 
mortal i la reacció és sempre 
inaudita, ja que s'ataca les per
sones i no les idees polítiques. 
És la tàctica del líder d'una sec
ta que està en poder de la veri
tat absoluta. És jutge i botxí a la 
vegada i qualsevol argument 
per desprestigiar el contrari li és 
vàlid. No confronta idees sinó 
persones. 

—Com s'explica, doncs, que 
sempre guanyi les eleccions la 
CUPA i no CIU? 

—La llei que tenim dóna als 
grups polítics que fan oposició 
un paper simbòlic. Això provoca 
que els canvis de color siguin 
molt difícils en determinats 
ajuntaments. A Arbúcies la dife
rència de vots va ser de 384 en
tre els dos grups. Malgrat 
aquest resultat, estem total
ment marginats del govern mu
nicipal. En contra de tota lògica 
política. 

Jordi Azorín, arquitecte i regidor de CiU d'Arbúcies. Foto: P.G. 

—Creu que el sistema neces
sita canvis? 

—Els canvis convenen perquè 
el poder sedueix molt i les cadi
res sembla que al final tinguin 
goma, perquè tothom s'hi que
da enganxat. S'haurien de limi
tar les possessions de càrrecs 
polítics indefinidament. 

—Bé, però el fet és que la 
CUPA sempre ha guanyat a les 
municipals i CIU a les autonòmi
ques que s'han celebrat fins ara. 

—En època d'eleccions muni
cipals la CUPA sempre ha plan
tejat un esquema molt demagò
gic i poc seriós. Relacionen qual
sevol adversari polític que tin
guin davant amb els poders fàc
tics o econòmics, i això provoca 
un efecte de rebuig per part dels 
treballadors contra la candida
tura opositora, quan tots sabem 
que el poder polític i econòmic 
en aquest poble sovint van de la 
maneta. 

—Quin futur veu al grup de 
Convergència d'Arbúcies? 

—Sens dudte arribarem a go
vernar. S'està demostrant que a 
la CUPA se li acaben les idees. 
Quasi m'atreviria a afirmar que 
en molts casos estan aplicant el 
nostre programa, que era molt 
més avançat que el seu. En els 
darrers plens veiem l'autèntic 
aspecte polític de la CUPA. Fins 
i tot un dels seus regidors va 
comparar l'alcalde amb el Cèsar 
enun intent de fer callar l'opo
sició quan posava sobre la taula 
l'immens poder que tenen avui 
dia els alcaldes. 

—Creu que s'hauria de poten
ciar o reduir, el poder dels alcal
des? 

—La figura de l'alcalde és un 
càrrec dotat d'un gran poder 
executiu, jo dirja que de tot el 
ventall de llocs de representació 
política és el que més en té. I és 
freqüent que aquests càrrecs es
tiguin en mans de gent carismà
tica però molt poc preparada 
per a la gestió municipal i la 
concepció del govern. 

Primer Congrés 
llatí d'hidrologia 
mèdica a Caldes 
de Malavella 
CALDES DE MALAVELLA.-
Aquesta tarda s'inaugurarà al 
balneari de Vichy Catalàn de 
Caldes de Malavella el Primer 
Congrés llatí d'hidrologia mè
dica, organitzat per l'Associa
ció de Balnearis de Catalunya i 
la Societat Espanyola d'Hidro-
logia Mèdica. 

El Congrés, que es clourà 
dissabte vinent, comptarà amb 
la participació de diferents 
col·lectius de metges especia
listes en la matèria, represen
tants dels balnearis de Catalu
nya i membres de l'Associació 
Nacional d'Empreses d'Aigües 
Minerals Embotellades 
—ANEABE—. Els participants 
analitzaran els diferents factors 
i problemàtiques que afecten 
aquesta especialitat mèdica, 
com la seva importància en el 
món esportiu i en la tercera 
edat i la postura de l'adminis
tració pública davant del ter-
malisme social. Aquesta tarda 
és prevista la primera de les 
quatre sessions científiques, 
en què participaran, entre d'al
tres especialistes, Julio Legi-
do, catedràtic de fisiologia de 
l'esport de la Facultat de Medi
cina de la Universitat Complu-
tense, i Josefina San Martín 
Bacaicoa, catedràtica d'hidro
logia mèdica. 

Els assistents, que debatran 
la necessitat d'una reglamen
tació del control de les aigües 
i de la seva composició per 
protegir la salut de l'individu, 
parlaran de la reglamentació 
tècnico-sanitarla del sector, al 
llarg de la tercera jornada, que 
se celebrarà demà divendres. 

A l'acte de clausura, que es 
farà dissabte al matí, s'ha pre
vist l'assistència del conseller 
de Sanitat de la Generalitat, 
Xavier Trias, que realitzarà la 
darrera conferència, en què 
parlarà de la postura actual de 
l'administració davant el ter-
malisme social. El Congrés, 
que ha rebut la col·laboració i 
el suport científic de diferents 
associacions europees del 
sector, també tractarà la gestió 
i comercialització de les aigües 
minerals envasades, en una 
ponència que anirà a càrrec de 
Juan Renart Cava, administra
dor de Vichy Catalàn SA. 

L'Ajuntament vol fer un centre cívic i cultural 

Restauren el Palau de TAbadia 
de Sant Joan de les Abadesses 

SANT JOAN DE LES ABADESSES 
(De la nostra Redacció, per Fidel 
Bales ).— L'Ajuntament de Sant 
Joan de les Abadesses ha iniciat 
l'expedient d'expropiació dels 
cent quinze metres quadrats del 
Palau de l'Abadia de propietat pri
vada. A la resta de l'edifici, que és 
municipal, s'hi estan portant a ter
me les obres de restauració per 
convertir-lo en un centre cívic i 
cultural. 

El ple de l'Ajuntament de Sant 
Joan de les Abadesses va aprovar 
la relació dels drets i béns de la 
propietat privada inclosa dintre 
del Palau de l'Abadia, com a pri
mer pas per encetar el procés 
d'expropiació d'aquesta part de 
l'edifici. Aquesta actuació està 
prevista en el Pla General de la po
blació, que es va aprovar l'any 
passat. Abans de fer l'expropia
ció, l'Ajuntament va mantenir al
guns contactes amb els propieta

ris per negociar una compra-ven-
da, sense que, segons fonts mu
nicipals, es pogués arribar a un 
acord. Segons marca el Pla Gene
ral, la inversió per adquirir aques
ta part de l'edifici ha de ser d'un 
milió noranta mil pessetes. 

Actualment s'estan realitzant 
les obres de restauració de la part 
municipal de l'edifici. Aquestes 
obres estan finançades per la Di
recció General del Patrimoni de la 
Generalitat, que hi ha destinat una 
partida de vint milions de pesse
tes. Per fer la restauració es se
gueixen les directrius del projecte 
elaborat pels arquitectes Pere 
Solà i Antoni Puig. 

El Palau de l'Abadia serà la fu
tura seu del centre cívic i social de 
Sant Joan de les Abadesses. Se
gons el projecte, a l'edifici, una 
vegada restaurat, hi haurà dues 
sales d'actes, un local per a l'arxiu 
històric municipal, un altre local 

per acollir l'arxiu del Pare Bertan, 
una sala per a reunions, una altra 
per a projeccions, una sala per a 
exposicions i uns locals per aco
llir la biblioteca municipal, que es
tarà distribuïda en diferents de
pendències de l'edifici. 

La biblioteca i l'arxiu del jesuïta 
i poeta Pare Bertan va ser donada 
a la població i ara es guarda a les 
dependències municipals. Per la 
quantitat de material que recull 
aquest patrimoni l'Ajuntament ha 
cregut oportú emplaçar-la en el 
futur centre cívic i social perquè 
es considera que allà es podrà 
guardar d'una manera correcta i 
podrà estar a l'abast del públic. 

En aquest ple també es va apro
var definitivament el projecte de 
remodelació de la travessia de la 
població. Aquest projecte con
templa actuacions en matèria 
d'enllumenat, voreres i anivellar el 
paviment. 

Aspecte parcial de les obres de restauració del Palau de l'Abadia de Sant Joan 
Foto: F.B.. 
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